
Οι   δίδυμες 
Η Αντιγόνη και η Δανϊη εύναι δύδυμεσ. Μοιϊζουν ςαν δυο ςταγόνεσ 

νερό. Εύναι όλη την ώρα μαζύ. Ντύνονται για να πϊνε βόλτα.  
 

-Πού εύναι οι κόκκινεσ κϊλτςεσ μου; 

-Εκεύ που εύναι και οι δικϋσ μου. Στην κουκϋτα μασ. 

-Πώς το ξϋρεισ; 

-Καλϊ λϋει η μαμϊ πως εύςαι αφηρημϋνη.  

  Εςύ τισ ϋβαλεσ! 

 

 
Οι λεξούλεσ  που και  πωσ  εύναι μικρϋσ με μια μόνο ςυλλαβό. 

Κανονικϊ δε θα ϋπρεπε να ϋχουν τόνο. 
Όταν όμωσ ρωτάνε πού  ό πώς τότε  παύρνουν τόνο. 

 
 

      Συμπλόρωςε τισ προτϊςεισ με τη λεξούλα που ή πού. Αν η πρόταςη 
ρωτϊει θα βϊλεισ τόνο ςτη λϋξη και ερωτηματικό ςτο τϋλοσ. Αν δε ρωτϊει δε 
θα βϊλεισ τόνο και θα τελειώςεισ με τελεύα, όπωσ ςτο παρϊδειγμα. 

 Πού  να βϊλω το βιβλύο μου; 
 Εκεύ που ϋβαλα κι  εγώ το δικό  μου.  
 ...........  εύναι το παλτό μου 
 Εκεύ ............ το κρϋμαςεσ 
 ..........  εύναι το παλτό μου 
 Εκεύ .......... το κρϋμαςεσ 

 
 

 
Κϊνε το ύδιο με τισ λϋξεισ πώς και πως ςτισ παρακϊτω προτϊςεισ. 

 
 Πώς βλϋπεισ τον καιρό απόψε; 
 Νομύζω πως θα βρϋξει. 
 .......... τα πασ με το ςχολεύο 
 Νομύζω .......τα καταφϋρνω 
 Τώρα .......... νιώθεισ 
 Νομύζω .......... εύμαι όδη καλύτερα 

 
 



  Κϊνε τισ δικϋσ ςου ερωτόςεισ. Μην ξεχϊςεισ να βϊλεισ ερωτηματικό ( ) ;
 
 

 Ποιοσ ...................................................................................... 

 Τι .............................................................................................  

 Πού ......................................................................................... 

 Πότε ........................................................................................ 

 Πώσ ........................................................................................ 

 

 

 

 

 

 

 

Διϊβαςε τώρα το ανϋκδοτο που εύναι γραμμϋνο παρακϊτω και βϊλε τόνουσ , 

τελεύα (.) ό ερωτηματικό (;). 

Ενασ ψαρασ ψαρευει  ςε ενα μεροσ που απαγορευεται το ψαρεμα  Ενασ 

αςτυνομικοσ τον πληςιαζει και του λεει: 

- Τι εχεισ εκει 

- Καλαμι 

- Κι εκεινο εκει 

- Αγκιςτρι  

- Τι ειναι πανω ςτο αγκιςτρι 

- Ενα ςκουληκι 

- Για δολωμα  

- Οχι  

- Τοτε γιατι 

- Του μαθαινω να κολυμπαει 

 

Τα σημαδάκια 
που βάζουμε 
όταν γράφουμε, 
τα λέμε  σημεία 
στ ίξης. 

 

Αστός είναι η τελεία  

κι εγώ το ερωτηματικό 


